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RWV de Spartaan 

Mijn naam is..., namens RWV De Spartaan heb ik de afgelopen maanden de gesprekken gevoerd 

met de gemeente en met de Rijswijksche Hockey Vereniging. Ik richt me vanavond tot u namens 

de De Spartaan. Ik hecht eraan hierbij op te merken dat wij de plannen hebben besproken in een 

Algemene Ledenvergadering. Ik zal hier in mijn bijdrage dan ook een enkele keer aan refereren. 

De Spartaan ondersteunt de herinrichting van het sportpark Elsenburg. Het voorstel van het 

college biedt de mogelijkheid om de komende maanden gezamenlijk de vele vragen en 

uitzoekpunten die er nog zijn ter hand te nemen. Het voorstel van het college kan in ieder geval op 

de steun van De Spartaan rekenen. 

De Spartaan is een bloeiende vereniging waar de verschillende disciplines van de wielersport 

worden uitgeoefend. Naast het wegwielrennen zijn er veel leden actief in het MTB en het 

veldrijden, vaak in combinatie van de drie disciplines. De Spartaan heeft ook regionaal een 

belangrijke functie. De beschikbaarheid van een accommodatie waar zomer en winter op een 

uitdagend weg-, MTB en Veldrijparkoers kan worden getraind en wedstrijden kunnen worden 

gereden, heeft een grote aantrekkingskracht op wielrenners uit de hele regio. Als zijstap merk ik 

hierbij op dat in de stukken ten onrechte wordt gesuggereerd dat wij nu niet zouden kunnen 

beschikken over een veldrij/MTB-parkoers, wij beschikken echter al een jaar of 10 over een 

wedstrijdgeschikt veldrijparkoers op het terrein. 

De Spartaan heeft begrip voor de wens van de Rijswijksche Hockeyvereniging om te kunnen 

beschikken over een extra veld. De Spartaan heeft daarom aangegeven bereid te zijn om te 

onderzoeken of het mogelijk is om aan de wens van RHC invulling te geven zonder dat dit leidt tot 

vermindering van de mogelijkheden en kwaliteit van de accommodatie van De Spartaan en met 

behoud van de continuïteit van de activiteiten gedurende de herinrichting. Dit zijn belangrijke 

eisen die de leden van de De Spartaan duidelijk hebben gesteld. U moet zich hierbij realiseren dat 

De Spartaan nauwelijks voordeel heeft van de herinrichting, integendeel. 

De afgelopen maanden zijn vele varianten en tekeningen voor de herinrichting met elkaar 

gewisseld. De zogenaamde variant nummer 11 die bij uw stukken is gevoegd is wat De Spartaan 

betreft een goede indicatie hoe de verdeling van het terrein zou kunnen worden ingericht, een 

zogenaamd vlekkenplan. Er zijn nog heel veel vragen te beantwoorden, zaken uit te zoeken en te 

bespreken de komende maanden. Ik wil er hier een aantal noemen. 

Ten eerste de inrichting van het weg- en veldrijparkoers. Deze moet niet alleen uitdagend zijn en 

aantrekkelijk voor het houden van wedstrijden, maar moet ook aan een aantal door de KNWU 

gestelde eisen voldoen bijvoorbeeld voor wat betreft lengte en breedte. Zeker met het toevoegen 

van FCC aan de plannen worden de ruimte voor MTB en veldrijden enorm vermindert en kan 

zonder extra voorzieningen (bruggen bijvoorbeeld) niet voldaan worden aan de gestelde eisen. 

Zorgen heeft De Spartaan over de accommodatie. De Spartaan zal moeten kunnen blijven 

beschikken over een clubhuis met voorzieningen en voldoende bergingsmogelijkheden. Ook 

overige voorzieningen zoals een afspuitplaats voor fietsen zijn noodzakelijk. De Spartaan moet 

daar niet alleen over kunnen beschikken in de eindsituatie, maar ook in de tussenliggende periode. 

Voor het realiseren van de plannen zal namelijk de huidige accommodatie snel moeten verdwijnen. 

Voor wat betreft de eindsituatie voor de accommodatie van de drie verenigingen zal nog goed 

moeten worden gekeken naar de indeling van het vlak waarop in de bijgevoegde tekening de 

accommodatie, de parkeerplaatsen en evenementenruimte zijn geprojecteerd. 

Een andere grote zorg is de voorziene planning. Het maken van een goede planning voor de 

verenigingen is een uitdaging op zichzelf. Het wedstrijdseizoen voor het wegrennen loopt normaal 

gesproken van eind februari tot medio oktober. Door de Coronapandemie was dit jaar een groot 

deel van het seizoen verloren. Nog een jaar waarin niet het hele seizoen op de weg getraind kan 

worden en wedstrijden gereden als gevolg van de herinrichting kunnen worden is voor de leden 



van De Spartaan niet acceptabel. Voor de wintertrainingen (m.n. veldrijden en MTB) zien wij wat 

dat betreft meer mogelijkheden om met behulp van de gemeente te komen tot veilige verlichte 

alternatieven. De planning is dus een puzzel die we de komende maanden met elkaar moeten 

gaan leggen. 

Ook wil ik nog een opmerking maken over de investeringsmiddelen die gereserveerd zijn. Heel 

veel geld, waarvan de belastingbetaler mag verwachten dat die goed worden besteed. De 

herinrichting van Sportpark Elsenburg lijkt mij een prima investering. De andere kant is dat er ook 

een verplichting is naar sporters die nu en in de toekomst gebruik zullen maken van het sportpark 

en lid zijn van de verenigingen. Voor de leden van De Spartaan is het belangrijk dat de 

herinrichting niet zal leiden tot hogere kosten, lees: contributie. Dat zal uiteindelijk ook een 

belangrijk punt zijn bij de beoordeling van de uiteindelijke plannen. 

Ik kom tot een afronding. De Spartaan is een bloeiende vereniging. De Spartaan voelt de 

maatschappeiijke verantwoordeiijk om bij te dragen aan de totstandkoming van een moderne 

sportaccomodatie voor Rijswijkers en inwoners in de regio. Of zij nu fietsen of hockeyen in 

wedstrijdverband of puur recreatief. Wij denken dat dat mogelijk moet zijn op de postzegel die 

Sportpark Elsenburg heet. Zonder dat de mogelijkheden van de clubs daar onder leiden in de 

eindsituatie en tijdens de verbouw en met behoud van ieders identiteit. Sterker nog, het moet 

mogelijk zijn om er allemaal beter van te worden. Wij werken dan ook met overtuiging mee aan de 

uitwerking van plannen, maar zullen vanzelfsprekend kritisch blijven. Ik ga ervan uit dat het 

College aan het einde van het jaar een voorstel kan doen waar ook De Spartaan vol achter staat. 

Ik dank u voor de mogelijkheid die u mij en De Spartaan geboden heeft om onze visie op de 

herinrichting van Sportpark Elsenburg te geven 


